
Zápisnica z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Úľany zo dňa 25.01.2023.  

Starosta obce Ing. Henrich Čambál otvoril prvé zasadnutie obecného zastupiteľstva v roku 2023, dňa 25.01.2023,  

prítomní boli hlavný kontrolór obce Ing. Nižnan a všetci 7 poslanci, viď prezenčná listina. 

 

Po privítaní zúčastnených starosta obce Ing. Henrich Čambál predniesol program zasadnutia. 

1.  Otvorenie zasadnutia. 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3.  Kontrola plnenia uznesení. 

4.  Schválenie návrhu Dodatku č.3 k VZN č.2/2020 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v MŠ 

a ŠKD a výške príspevku na réžiu a nákup potravín v jedálni MŠ a ZŠ.  

5.  Schválenie Rozpočtového opatrenia č. 1/2023. 

6.  Žiadosti občanov a došlé spisy. 

7.  Informácie starostu obce. 

8.  Interpelácie poslancov. 

9.  Diskusia. 

10.  Záver. 
 

Obecné zastupiteľstvo v Pustých Úľanoch schválilo program zasadnutia. 

Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

  za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0   
 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Starosta obce Ing. Henrich Čambál za zapisovateľa rokovania určil p. Ing. Mateja Kašubu a za overovateľov 

zápisnice poslancov Ing. Drahomíra Géca a Bc. Zlaticu Balážovú. 

Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

  za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

3. Kontrola plnenia uznesení. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení z riadneho zasadnutia 

Obecného zastupiteľstvo, dňa 14.12.2022, pričom uznesenie č. 61/2021 stále trvá. 

Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

  za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 
 

4. Schválenie návrhu Dodatku č.3 k VZN č.2/2020 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v MŠ 

a ŠKD a výške príspevku na réžiu a nákup potravín v jedálni MŠ a ZŠ. 

Obecné zastupiteľstvo v Pustých Úľanoch v súlade s ustanovením §6 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, podľa §6 ods. 24 zákona č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov a podľa §28 ods. 5, §114 ods. 6, §140 ods. 9 a 

§141 ods. 5 a 6 zákona NR SR č. 245/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a zákona NR SR č. 597/2003 Z.z. o financovaní 

základných škôl, stredných škôl a školských zariadení v znení neskorších predpisov, schvaľuje návrh dodatku 

všeobecne záväzného nariadenia o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa a stravníkov na čiastočnú 

úhradu v školách a školských zariadeniach Obce Pusté Úľany. 

  Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

 za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

5.  Schválenie Rozpočtového opatrenia č. 1/2023. 

 Obecné zastupiteľstvo v Pustých Úľanoch schválilo rozpočtové opatrenie č. 1/2023 týkajúce sa projektu 

Zberný dvor Pusté Úľany a výšku spolufinancovania uvedeného projektu v celkových oprávnených výdavkov 

vo výške 48 246,53 EUR. 

  Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

   za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 



6.   Žiadosti občanov a došlé spisy. 

Starosta obce predložil Obecnému zastupiteľstvu podnet pani Jánošíkovej k riešeniu situácie s odpadom 

nachádzajúcim sa v záhrade susediacej s jej pozemkom. Obecné zastupiteľstvo poverilo komisiu pre ochranu 

životného prostredia a ekológiu k riešeniu predmetného podnetu. 

  Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

   za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

7. Informácie starostu obce. 

Starosta obce Ing. Henrich Čambál, 

• vyslovil poďakovanie organizátorom obecnej zabíjačky ako aj pánovi Pavlíkovi za príkladné 

zorganizovanie a chutné pohostenie prítomných hostí na predmetnej akcii, 

• informoval o nadchádzajúcom stretnutí starostov dotknutých obcí 1.2.2023 k nadchádzajúcej akcii „Jedlá 

starých materí“ konanej v obci Pusté Úľany, pričom požiadal predsedu školskej a kultúrnej komisie Bc. 

Zlaticu Balážovú aby sa taktiež uvedeného stretnutia zúčastnila. Bc. Zlatica Balážová prisľúbila účasť na 

stretnutí, 

• informoval, že dňa 18.2.2023 obec spolu s OFK Pusté Úľany organizuje futbalisticko - obecný ples 

a pozval všetkých poslancov k spoločnému stolu,  

• informoval o znovu podaní žiadosti k schváleniu finančných prostriedkov potrebných na dobudovanie 

kanalizácie v celej obci Pusté Úľany, 

• informoval o skolaudovaní nového parkoviska na železničnej stanici s podmienkou dobudovania 

kamerového systému napájaného prostredníctvom solárnej energie, 

• informoval o predošlom konaní športovej komisie pričom požiadal predsedu komisie o krátku informáciu 

k jej záveru. Predseda komisie pán Bc. Bakuš uviedol, že komisia sa zoberala možnosťou vybudovania 

„PUMPTRACKOVEJ“ dráhy v areály športového areálu OFK Pusté Úľany, pričom pracuje na 

zabezpečení vypracovania projektovej dokumentácie k predmetnému zámeru a rieši možnosť 

financovania prostredníctvom eurofondov. K predmetnému poslanec Ing. Géc uviedol, aby bolo 

v projekte uvedené aj akým spôsobom bude zabezpečená starostlivosť a údržba novovzniknutej dráhy 

a požiadal o predošlé konzultácie s obecným zastupiteľstvom pri vyhotovovaní návrhu dráhy pred jej 

konečným predlžením obecnému zastupiteľstvu na schválenie. Ďalej pán Bc. Bakuš uviedol, že sa plánuje 

v spolupráci so ZŠ vytvoriť možnosť tréningov všeobecnej pohybovej aktivity v areály ZŠ zaškolenými 

trénermi, pre zlepšenie pohybových schopností detí žijúcich v obci Pusté Úľany, 

• informoval, že počas jari sa bude budovať v areály OFK Pusté Úľany „WORKOUTOVÉ“ ihrisko, pričom 

jeho návrh bude v krátkej dobe zverejnený na webovej stránke obce, 

• nakoľko v zmysle platného VZN č. 01/2015 o prideľovaní obecných nájomných bytov v bytových 

domoch je potrebné schváliť komisiu na výber obecných nájomných bytov, navrhol Obecnému 

zastupiteľstvu, aby túto komisiu tvorili zástupcovia Sociálnej komisie a to: predseda: Mgr. Branislav 

Bednarčík, členovia: Bc. Zlatica Balážová a Eva Fartelová. Obecné zastupiteľstvo o návrhu hlasovalo: 

        Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

    za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

• predal slovo hlavnému kontrolórovi obce k podaniu správy o kontrolnej činnosti za rok 2022 a k plánu 

kontroly na prvý štvrťrok 2023, pričom hlavný kontrolór obce uvedené predniesol. Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 a schvaľuje plán 

kontroly na prvý štvrťrok 2023, 

Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

 za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

    

8. Interpelácie poslancov 

• p. Sopkuliak požiadal starostu obce o informáciu v akom štádiu je nájomná zmluva p. Sobola, starosta 

obce informoval, že po kontrole zmluvy je ešte potrebné Obecným zastupiteľstvom schváliť výšku 

nájomného a dobu nájmu, pričom obecnému zastupiteľstvu navrhol odsúhlasiť nájomné vo výške 100,- 



EUR/rok a dobu nájmu na dobu neurčitú s výpovednou lehotou tri mesiace bez udania dôvodu. Obecné 

zastupiteľstvo o návrhu hlasovalo: 

        Hlasovanie, prítomní 7 poslanci: 

    za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

• p. Ing. Géc požiadal o bezodkladnú opravu výtlku na Spodnej ulici, nakoľko jeho veľkosťou je ohrozená 

bezpečnosť a plynulosť cestnej premávky, starosta obce prisľúbil okamžité riešenie uvedeného, 

• p. Bc. Balážová požiadala o dobudovanie chodníka v areály OFK Pusté Úľany a taktiež plôch v okolí 

„lode“ tak aby mali aj mamičky s kočíkom bezproblémový prístup k detskému ihrisku, starosta obce 

uviedol, že predmetné sa bude realizovať počas budovania „WOROUTOVÉHO“ ihriska, 

• p. Bc. Bakuš požiadal o osadenie dopravného zrkadla na križovatke ulíc Orechová / Pekná, nakoľko je 

tam veľký pohyb vozidiel a detí na bicykloch. V zmysle uvedeného požiadal p. Géc o osadenie už 

schválených dopravných zrkadiel v zmysle pasportu dopravného značenia obce.    

 

9.   Diskusia. 

• p. Pavlík poďakoval za príkladné zabezpečenie potrieb pre realizáciu obecnej zabíjačky obcou, 

• p. Pavlík sa informoval ako sa rieši problém zatápania Orechovej ulice počas daždivých dní, starosta obce 

informoval, že k predmetnému je spracovaná projektová dokumentácia a čaká sa na schválenie 

finančných prostriedkov formou eurofondov, 

• p. Pavlík sa informoval ako sa plánuje oprava obecných chodníkov, starosta obce uviedol, že predmetné 

sa bude riešiť v súbehu s budovaním kanalizácie, 

• p. Pavlík sa informoval čo sa plánuje robiť pre „psíčkarov“, starosta obce uviedol, že zatiaľ sa táto 

problematika nerieši, 

• p. Pavlík sa informoval o termíne kedy sa umiestni verejné osvetlenie na križovatke Hlavnej ulice 

a komunikácie medzi bytovkami pri ZŠ, starosta obce uviedol, že predmetné osvetlenie obec umiestni 

v čo možno najkratšom čase, 

• starosta obce požiadal prísediacu pani Mgr. PhDr. Lenku Bartalosovú PhD. o možnosť dodať 

vystavovaný materiál pre výstavu pri príležitosti 30. výročia vzniku Slovenskej republiky, pani Mgr. 

PhDr. Lenka Bartalosová PhD.  uviedla, že nebude problém s poskytnutím vystavovaného materiálu, no 

je potrebné vedieť presný počet, miesto a termín, na čo starosta uviedol, že s predmetným bude poverená 

školská a kultúrna komisia, taktiež uviedol, že prostredníctvom TTSK sa bude na uvedenú akciu snažiť 

zohnať čo najviac finančných prostriedkov. Pani Mgr. PhDr. Lenka Bartalosová  PhD. uviedla, že aj 

v prípade organizovania iných výstav súvisiacich s históriou Slovenskej republiky bude nápomocná 

a vždy pomôže dodať potrebný vystavovaný materiál bezodplatne.            

 

10.  Záver.     

 Starosta obce Ing. Henrich Čambál poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie 

 

 

V Pustých Úľanoch, dňa 25.01.2023 

 

 

 

 Ing. Henrich Čambál 

    starosta obce Pusté Úľany 

 

 

       overovatelia: Ing. Drahomír Géc  

          

 

         Bc. Zlatica Balážová 

 



Uznesenia z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Úľany zo dňa 25.01.2023. 

 

Uznesenie OZ č. 1/2023. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia. 

Uznesenie OZ č. 2/2023. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo overovateľov zápisnice poslancov Ing. Drahomíra Géca a Bc. Zlaticu Balážovú. 

Uznesenie OZ č. 3/2023. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva zo dňa 14.12.2022, plnenie uznesenia 61/2021 stále trvá. 

Uznesenie OZ č. 4/2023. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh Dodatku č.3 k VZN č.2/2020 o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v MŠ a ŠKD a výške príspevku na réžiu a nákup potravín v jedálni MŠ a ZŠ. 

Uznesenie OZ č. 5/2023. 

Obecné zastupiteľstvo v Pustých Úľanoch schválilo rozpočtové opatrenie č. 1/2023 týkajúce sa projektu Zberný 

dvor Pusté Úľany a výšku spolufinancovania uvedeného projektu v celkových oprávnených výdavkov vo výške 

48 246,53 EUR. 

Uznesenie OZ č. 6/2023. 

Obecné zastupiteľstvo poverilo komisiu pre ochranu životného prostredia a ekológiu k riešeniu podnetu               

p. Jánošíkovej. 

Uznesenie OZ č. 7/2023. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo komisiu na výber obecných nájomných bytov, predseda: Mgr. Branislav 

Bednarčík, členovia: Bc. Zlatica Balážová a Eva Fartelová. 

Uznesenie OZ č. 8/2023. 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2022 a 

schválilo plán kontroly na prvý štvrťrok 2023. 

Uznesenie OZ č. 9/2023. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo výšku nájomného a dobu nájmu obecného pozemku pánovi Lukášovi Sobolovi. 

 

 

V Pustých Úľanoch, dňa 25.01.2023 

 

 

 

 Ing. Henrich Čambál 

    starosta obce Pusté Úľany 

 

 

       overovatelia: Ing. Drahomír Géc  

          

 

         Bc. Zlatica Balážová 

 


